
 Precs i Preguntes _Maig’24 

 PRECS 

 1.-  Preguem que desde l’ajuntament protegim la riquesa urbanística d’Arenys. 
 Això ho comentem perquè fa temps que veiem la façana del mercat i considerem que no fem, com a 
 poble, tot el que podem, ni tot el que caldria. 
 Si ens fixem en la façana modernista del nostre mercat, a la seva part dreta puja tot un cablejat , 
 sembla de telefonia i internet, amb caixes negres penjades sense fixar i dona una imatge realment de 
 deixadesa. Fins i tot  hi havia una bossa de plàstic tapant una de les caixes. 
 Tenint en compte que han fet un edifici nou, encara entenem menys aquesta situació. 
 És per això que preguem que es facin totes les accions necessàries per dignificar la façana i deixar 
 tots aquests cablejats com caldria. 

 2.- El carrer Pare Pruna té una sortida molt dolenta a la carretera per la seva poca visibilitat i per això 
 demanem que es col·loqui un mirall per facilitar la sortida. 
 Actualment, hi ha un que és per veure si venen vianants, sembla,  però no serveix per sortir amb un 
 cotxe. 

 3.- Referent a les beques menjador, segons la notícia de la web el passat dimarts 28 de maig va 
 finalitzar el termini de sol·licitud d’aquestes. Demanem que s’informi a la ciutadania dels nous 
 terminis de sol·licitud per no crear malts entesos com l’any passat. 

 PREGUNTES 

 1.- Poden explicar-nos què ha passat per passar del comentari del regidor sobre la mal anomenada 
 llum punxada en el Xifré, que Endesa no havia contactat amb l’Ajuntament i que tot aquest tema de la 
 llum havia estat un error de la companyia de no donar-la de baixa a tota la informació arribada post 
 ple que explicava que Endesa no rebia resposta per part de l’Ajuntament i es plantejava portar el 
 tema als tribunals? 

 2.- Hem rebut la convocatòria del Consell Assessor de la Ràdio, el punt 4 és l’informe preceptiu al 
 nomenament de la nova direcció de Ràdio Arenys. El dia 5 de Juny tenen la reunió del Consell 
 d’Administració, però poden explicar com està actualment aquest tema i si ja han decidit el nom del 
 nou director? 

 3.- En plens anteriors vam preguntar sobre la retirada de bancs, on la gent pot seure, descansar, fer 
 tertúlia, etc… de diferents punts d’Arenys i per diferents motius. Entre ells el banc de la Plaça del 
 carrer Olivar cantonada Sant  Zenon o de la baixada Professor Castelló o els de la part baixa de la 
 Riera davant el Calisay. Poden dir-no com està el tema i si hi ha la intenció de tornar a col·locar-los? 

 4.- El passat setembre les obres de les Clarisses es van aturar per dos motius, segons ens van dir 
 vostès:  un la falta d’informació per poder continuar fent l’obra, cosa que ja es va resoldre i l’altre era 
 l’augment dels costos que reclamaven les dues empreses Gicsa i Ecoclima que pujava a 1.386.952€. 
 Tenen quantificat com ha quedat finalment aquest augment ? 

 5.- Podria el govern informar-nos si tenen una memòria anual referent als resultats de la borsa de 
 treball on els arenyencs podem apuntar-nos per trobar una feinal? Tant de gent que ha aconseguit 
 treball com d’empreses que han publicat ofertes de feina. 

 6.- Del carrer Santa Maria, on hi ha Flors Fresia, fins als apartaments Catalunya la linea elèctrica dels 
 fanals és aèria, poden dir-nos si hi ha un motiu concret d’això? i si és possible soterrar-ho o ho tenen 
 previst? 


